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PROCES  - VERBAL 
 
 
 
 Incheiat astazi 29.09.2016 cu ocazia sedintei ordinare a Consiliului Local al 
orasului Ocnele Mari convocat prin Dispozitia nr.149/23.09.2016, emisa de primarul 
or.Oc.Mari, la care participa un numar de 13 consilieri din totalul de 13 consilieri in 
functie. La sedinta participa domnul Dinca Eugeniu administrator S.C. CESAVIL 
S.A.  

Se supune aprobarii urmatoarea 
 

ORDINE DE ZI : 
 

1. Proiect de hotarare privitor la: Modificarea si completarea Hotararii Consiliului 
Local Ocnele Mari nr.8/29.01.2016 privind  aprobarea Planului de Analiza si 
Acoperire a Riscurilor in orasul Ocnele Mari pentru anul 2016. 

2. Proiect de hotarare privitor la : Reactualizarea Programului propriu de 
salubrizare al orasului Ocnele Mari; 

3. Proiect de hotarare privitor la:  Rectificarea bugetului de venituri si cheltuieli al 
or.Oc.Mari pe anul 2016; 

4. Proiect de hotarare privitor la : Aprobarea consumului lunar de carburanti 
pentru autoturismele, masinile si utilajele din dotarea Primariei or.Oc.Mari; 

5. Proiect de hotarare privitor la : Aprobarea elaborarii documentatiei  necesare 
obtinerii atestarii ca “statiune turistica de interes local” a orasului Ocnele Mari. 

6. Proiect de hotarare privitor la : Alegerea presedintelui de sedinta pe lunile 
octombrie, noiembrie si decembrie 2016. 
Intrebari-interpelari. 
Ordinea de zi  a fost aprobata cu unanimitate de voturi. 
Au fost supuse aprobarii procesele-verbale ale sedintei ordinare din 29.08.2016 

si a sedintei extraordinare din 05.09.2016 care au fost aprobate cu unaimitate de 
voturi.  
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S-a trecut la punctul 1 de pe ordinea de zi :”Proiect de hotarare privitor la 
modificarea si completarea Hotararii Consiliului Local Ocnele Mari nr.8/29.01.2016 
privind  aprobarea Planului de Analiza si Acoperire a Riscurilor in orasul Ocnele 
Mari pentru anul 2016”. 

Domnul consilier Dobre Ion spune ca sunt cladiri in zona cu un pericol mare de 
prebasurire. Propune sa fie luate masuri. Doreste ca dl.Comuna Rafael sa 
intocmeasca o lista cu toate cladirile aflate in pericol de prabusire. 

A fost supus aprobarii proiectul de hotarare care a fost adoptat cu unanimitate 
de voturi. 

S-a trecut la punctul 2 de pe ordinea de zi :” Proiect de hotarare privitor la : 
Reactualizarea Programului propriu de salubrizare al orasului Ocnele Mari”. 

Domnul consilier Dobre Ion spune ca in oras sunt amplasate 8 containere, 
populatia trebuie sa inteleaga ca reciclarea trebuie sa se faca selectiv. 

Domnul consilier Nitescu Mihai propune sa se amplaseze containerul din 
Gorunis in alta locatie. 

Domnul presedinte de sedinta spune ca in campurile de sonde 1,2 si 4, precum 
si in lacul de retentie sunt depozitate foarte multe deseuri. Propune emiterea unei 
dispozitii privind delegarea unor persoane care sa constate contraventia si sa aplice 
amenda corespunzatoare. 

Domnul consilier Uta Nicolae-Gabriel considera ca amenzile  de la art.8 din 
Program sunt foarte mici si propune sa fie marite de 5 ori pentru persoanele juridice. 

Domnul presedinte de sedinta supune aprobarii proiectul de hotarare cu 
modificarea propusa de catre dl.Uta Nicolae-Gabriel, proiect de hotarare aprobat cu 
unanimitate de voturi. 

S-a trecut la punctul 3 de pe ordinea de zi :” Proiect de hotarare privitor la:  
Rectificarea bugetului de venituri si cheltuieli al or.Oc.Mari pe anul 2016”, care a 
fost aprobat cu unanimitate de voturi. 

S-a trecut la punctul 4 de pe ordinea de zi :” Proiect de hotarare privitor la : 
Aprobarea consumului lunar de carburanti pentru autoturismele, masinile si utilajele 
din dotarea Primariei or.Oc.Mari”. 

Domnul consilier Dobre Ion spune ca la nivelul lucrarilor ce trebuie facute pe 
timp de iarna s-ar putea  sa nu se  incadreaza in consumul specificat in proiectul de 
hotarare. 

Doamna Birtoiu Oana, sef serv.”buget,finante” spune ca in proiectul de 
hotarare s-a tinut cont de consumul din anul trecut. 

A fost supus aprobarii proiectul de hotarare care a fost adoptat cu unanimitate 
de voturi. 

S-a trecut la punctul 5 de pe ordinea de zi :” Proiect de hotarare privitor la : 
Aprobarea elaborarii documentatiei  necesare obtinerii atestarii ca “statiune turistica 
de interes local” a orasului Ocnele Mari”. 

Domnul consilier Uta Nicolae-Gabriel intreaba care este diferenta dintre o 
statiune de interes local si cea de interes national. 
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Domnul viceprimar, Sasu Remus-Gabriel spune ca pentru o statiune la nivel 
national criteriile sunt mai stricte, iar ca unitati de cazare ar fi trebuit minim 500. 
Considera ca pentru statiune de interes local pot fi alocate fonduri. 

Domnul consilier Iordache Petre crede ca nici peste 3 ani nu se va putea vorbi 
de statiune de interes local, deoarece criteriile sunt greut de atins. Propune fixarea 
obiectivelor si colaborarea cu orasul Baile Govora. Propune fixarea unui grup de 
analiza din partea Consiliului Local in vederea colaborarii cu alte statiuni .  

A fost supus aprobarii proiectul de hotarare care a fost adoptat cu unanimitate 
de voturi. 

S-a trecut la punctul 6 de pe ordinea de zi :” Proiect de hotarare privitor la : 
Alegerea presedintelui de sedinta pe lunile octombrie, noiembrie si decembrie 2016”. 

Domnul consilier Iordache Petre propune ca presedinte de sedinta pe 
dl.consilier Merisel Petre. Supusa la vot aceasta propunere a avut : 3 voturi”pentru” si 
10 voturi”impotriva”. 

Domnul consilier Nitescu Mihai propune ca presedinte de sedinta pe 
dl.Iordache Petre. 

S-a supus votarii cea de a doua propunere care a fost aprobat cu 9 voturi 
„pentru”, abtinandu-se domnii Iordache Petre, Dobre Ion, Lazaroiu Constantin si 
Merisel Petre. 

S-a trecut la punctul : Intrebari – interpelari. 
Domnul presedinte de sedinta da citire raportului intocmit de catre 

compartimentul juridic prin care supune analizei Consiliului Local Oc.Mari 
variantele de valorificare a Strandului Ocnita, Camping si Strand Oc.Mari, imobile ce 
fac parte din domeniul public al or.Oc.Mari. 

Domnul presedinte de sedinta doreste sa fie luata in calcul si varianta unui 
parteneriat public/privat. 

Domnul consilier Iordache Petre spune ca Cesavil a dezvoltat foarte mult baza  
fata de anii anteriori. 

Domnul Dinca Eugeniu administrator al SC CESAVIL S.A. multumeste pentru 
invitatie spunand ca este deschis la orice discutii. Acorda sprijin localitatii in vederea 
dezvoltarii turismului si doreste concesionarea unui teren pentru construirea unui 
bazin acoperit si a unei cladiri pentru permanetizarea activitatii strandului, dand 
exemplu localitatii Calimanesti unde exista asemenea bazin. Spune ca banii rezultati 
din aceasta activitate vor fi reinvestiti tot in zona si solicita sprijinul Consiliului Local 
Oc.Mari si a executivului. 

Domnul presedinte de sedinta intreaba daca Strandul de la Ocnita prezinta 
interes pentru firma S.C. CESAVIL S.A. 

Domnul Dinca Eugeniu raspunde ca stie de existenta unui litigiu intre 
societatile respective. 

Domnul consilier Dobre Ion intreaba care este zona pentru care se doreste 
concesionarea de la Strandul Oc.Mari. 

Domnul Dinca Eugeniu raspunde ca este vorba de spatiul verde dintre strand si 
cladirea  in lucru a Primariei or.Oc.Mari. 
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Domnul consilier Dobre Ion spune ca in oras sunt pomi uscati care trebuie 
taiati, iar vilele fostului Alutus din centrul orasului sunt intr-o stare avansata de 
degradare.Ar trebui sa fie luate masuri de catre compartimentele de specialitate ale 
Primariei or.Oc.Mari. 

Domnul Comuna Rafael-Liviu, consilier comp.”situatii de urgenta” raspunde 
ca degradarea vilelor nu este o situatie de urgenta pentru compartimentul in care 
lucreaza, prioritar nu este degradarea, ci alunecarea de teren sau alte situatii prevazute 
de lege. Pentru degradare exista serviciul urbanism care poate lua masuri. 

Domnul consilier Nitescu Mihai spune ca sunt anumite zone cum sunt  
Marusca si punctul Chipesiu din localitatea Lunca unde nu se poate interveni in caz 
de urgenta unde drumurile sunt inguste si impracticabile. 

Nemaifiind alte probleme domnul presedinte de sedinta anunta inchiderea 
lucrarilor sedintei, multumind pentru participare. 
 
 
 
 
           PRESEDINTE DE SEDINTA,                                 SECRETAR,                                        
                      
             LAZAROIU CONSTANTIN               MATEI MIHAELA-CRISTIANA 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
OCNELE MARI, 
29.09.2016  


